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中国国际（上海）

表面处理及涂装展览会

2017 China international (Shanghai) surface treatment and painting exhibition

时间：2017年05月4-6日        

地点：国家会展中心（上海虹桥）
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展会优势 | Exhibition Advantages

中国国际表面处理行业协会及中国机械制造工业协会两大权威协会主办，全国各地方协会协办，

突显展会影响力

 China international surface treatment industry association and the China machinery industry association authority association, and the local association all over the country, and highlight the exhibition influence

2.全球唯一认证的表面处理展，专业性及国际化不容置疑

Professional: The only global surface engineering expo approved by UFI with incontrovertible profession.

3.同期活动内容丰富，行业发展态势全面把握

High-end: A series of concurrent international forums and conferences lead the industry trend.

4.众多品牌企业参与，尖端技术全面展示

Popular: Numerous branded enterprises participate in, showcasing cutting-edge surface finishing technology.

5.权威专家现场接受咨询，生产技术答疑解惑，贴合专业观众实际需求

Expert Support: Experts provide on-site consulting service on production technology
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展会回顾  | Exhibition Review

 ICE EXPO 2016于2016年5月14-16日在上海新国际博览中心成功举办。展览总面积共27000万平方米，同期举办了中国国际表面处理行业协会十届常务理事会、第十三届国际表面处理发展高峰论坛、2016汽车表面防腐工艺研讨会、第13届全国涂料涂装及表面保护研讨会、亚洲表面处理新产品新技术推广会、2016涂装前处理技术高峰论坛、互联网助力电镀行业新发展论坛、2016互联网思维下化工行业新营销模式创新大会等多个层次高、贴近行业发展态势的精彩会议及活动。展会三天共吸引了全球38个国家和地区的43749名观众和689家国内外展商参与。是历届华东表面处理展中规模最大，效果最好、国际化程度最高的一次行业品牌盛会。

 ICE EXPO 2016 on May 14-16, 2016 in Shanghai new international EXPO center held a victory. Exhibition area of 270 million square metersHeld the China association of international surface treatment industry ten session of the standing council, the 13th international development peak BBS, 2016 automobile surface anti-corrosion surface treatment technology conference, the 13th national paint coating and surface protection symposium, new product new technology promoting, 2016 Asian surface treatment coating pretreatment technology peak BBS, Internet power electroplating industry chemical industry under the new development of BBS, 2016 Internet thinking new marketing mode innovation conference etc. Multiple layers high, close to the industry development situation of meetings and activities. Show a total of three days attracted 38 countries and regions in the world of 43749 people and 689 domestic and foreign exhibitors to participate in. Is any surface treatment exhibition in east China's largest, best, the most internationalized industry brand event at a time
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展会介绍  |  Exhibition to introduce   
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享誉华东表面处理及涂装第一展，全球表面处理工业商贸一体化最佳宣传平台美誉的ICE- 2017上海国际表面处理及涂装展览会,（以下简称ICE2017）将以20000平方强大的展出面积于2017年05月04日-06日在国家会展中心（上海虹桥）隆重开幕。

  2017中国国际（上海）表面处理及涂装展览会是由上海仪诺展览服务公司精心打造,是国内最专业、发展最快、最富实效中国三大表面处理展会之一，在业内具有较大的影响力和号召力，已成为也是表面处理行业重要的技术交流和贸易采购平台。本届将加强与欧美、日韩、新加坡、印度等国家表面处理协会的通力合作，加强展会在全球的推广力度，并在展会同期举精心打造,是国内最专业、发展最快、最富实效的行业展览，展会同期国际表面处理发展高峰论坛、汽车涂料涂装高峰论坛、新产品新技术推广会等多个国际性论坛或技术研讨会，力争为上下游企业提供一个优质、高效、国际化的展览平台，使到场的每一位展商或观众均获益其中。本次展会预计将吸引约5万名专业买家、企业领导、科技人员等专业人士到场参观洽谈和采购。届时将邀请全国各地的相关企业展示其最新的技术产品和设备，同时还将邀请著名专家学者举办多场技术交流报告会，分享最前沿资讯和行业发展最新动向，推动品牌企业的“优质产品，财富为果”。

 Famous East China first exhibition of surface treatment and coating surface treatment, global industrial and commercial integration best promotional platform reputation of the ICE- 2017 Shanghai International Exhibition of surface treatment and coating, (hereinafter referred to as ICE2017) will be 20000 square strong exhibition area on 05 2017 04 -06 June at the National Convention Center (Shanghai Hongqiao) Grand opening. 

  2017 Chinese International (Shanghai) surface treatment and coating xhibition by the Shanghai Enovo exhibition service company meticulously, is the most professional, the fastest and most effective Chinese three surface treatment exhibition of great influence and appeal in the industry, has become an important industry and surface treatment technology exchange and trade procurement platform. This will strengthen co-operation with Europe and the United States, Japan and South Korea, Singapore, India and other countries of the association of surface treatment, strengthen the exhibition in the global promotion efforts, and carefully crafted during the exhibition held, is the most professional, the fastest and most effective industry exhibition, the exhibition of international evelopment forum, car surface treatment coating forum, new products and new technology promotion and other international forums or seminars, and strive to provide a high quality, high efficiency and internationalization of the upstream and downstream enterprises exhibition platform, make every exhibitors or spectators all benefit them. The exhibition is expected to attract about 50 thousand professional buyers, business leaders, technical personnel and other professionals to visit the scene to negotiate and purchase. Related businesses across the country will be invited to showcase its latest technology products and equipment, will also invite famous experts and scholars organized technical exchanges report, share the forefront of development of information and the latest trends in the industry, to promote the brand of "quality products, wealth effect". 
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组织机构 | organization

主办单位/Host unit:                                  支持单位/Support unit:
中国国际表面处理行业协会                           中国阳极氧化网

hina International Surface Treatment Industry Association    
中国机械制造工业协会                               台湾表面处理同业公会 

China machinery industry association                     Surface processing trade associations in Taiwan
                                                   美国表面处理协会  

承办单位/Undertaking unit:                            American Association of surface treatment

上海仪诺展览服务有限公司                           韩国镀金工业协同组合 

Shanghai YINUO Exhibition Service Co., Ltd.                South Korea gold plating industry synergy
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九大主题，群英汇聚 | Nine major themes, wing gathering

涂装设备及生产线展区

The coating equipment and production line area

机械式及化学式处理展区

Mechanical and chemical formula treatment area

表面处理加工展区

Surface treatment processing area

电镀工艺及镀液展区

Electroplating process and plating solution

表面处理、精饰设备及工程展区

Surface treatment, finishing equipment and engineering area

热喷涂技术及设备防腐蚀技术展区

Thermal spraying technology, and equipment anticorrosion technology exhibition

原材料及设备控制展区

Raw materials and equipment control area

分析及测量仪器展区

Analysis and measurement instruments exhibition area

环境保护技术产品展区

Environmental protection technology products exhibition
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参展范围  |  Exhibition scope

1.表面处理、精饰设备及工程 / Surface treatment, finishing equipment and engineering:
喷涂、电子抛光、电泳涂装、阳极氧化、着色转化涂装、连续条纹电镀、抗化学品容器及衬里、电镀挂架设计、过滤及钝化、泵、搅拌及混合、浸渍加热炉设计、含氟聚合物热交换器等。

Electronic polishing, spraying, electrophoresis coating, anodic oxidation, coloring coating, electroplating, continuous transformation of fringe resistant chemical containers and lining, electroplating rack design, filtration and passivation, pump, stirring and mixing, soaking furnace design, fluoropolymer heat exchanger.


2.机械式及化学式处理 / Mechanical and chemical treatment:
研磨/抛光/打蜡、喷砂或喷丸设备、去毛刺、防锈、清洗、脱脂、化学除锈、磷化、电清洗、去离子、蒸汽脱脂、超声波、浸渍、酸洗等。

The grinding / polishing / waxing, sand blasting or blasting equipment, deburring, anti rust, cleaning, degreasing, derusting, chemical cleaning, phosphating, electric deionization, vapor degreasing, pickling, dipping, ultrasonic.


3.涂装设备及生产线/Coating equipment and production line:
油漆涂装、粉末涂装、汽车涂装线、家用电器涂装线、机械手涂装、彩涂板与热镀锌、空气及无气喷*、磨擦静电喷涂、 电晕喷涂、往复喷涂机、喷涂室、固化炉、运输带、工程服务等。

Paint coating, powder coating, automobile coating line, household appliances painting line, mechanical hand painting, color coated and galvanized, and no gas, air friction electrostatic spraying, spraying corona, reciprocating spraying machine, spraying room, curing oven, transport, engineering services etc.


4.电镀工艺及镀液 /  Electroplating process and plating solution:
电镀、电刷镀、化学镀、金属及合金电镀、真空电镀、非导电体金属化、塑胶电镀、电子成型、浸渍电镀、滚桶电镀、电镀助剂、中间体、镀铬、镀铜、镀金、镀铂、镀银、镀锡、 铜及锡一铜、镀锡一镍、镀锌、镀锌合金.

Plating, brush plating, chemical plating, metal and alloy plating, vacuum plating, non conductor metal, plastic molding, electronic plating, barrel plating,immersion plating, electroplating intermediates, auxiliaries, chrome, copper, gold and platinum, silver, tin, copper and tin, nickel, tin copper a galvanized galvanized alloy.


5.热喷涂技术及设备 /  Thermal spraying technology and equipment:：
等离子、电弧、火焰、陶瓷棒喷涂、喷焊；激光重熔、喷砂、机器人等设备及技术。

Plasma, arc, flame, ceramic rod spraying, spray welding, laser remelting, sand blasting, robots and other equipment and technology.


6.控制、分析及测量仪器 /  Control, analysis and measuring instruments:
厚度测量、硬度测量、粘度测量、腐蚀测量、酸碱度测量、表面张力测量、腐蚀监督仪器、试验装置、设备、颜色测试等。

Thickness measurement, hardness measurement, viscosity measurement, corrosion measurement, pH measurement, surface tension measurement, corrosion monitoring equipment, test equipment, equipment, color test, etc..


                         

6.防腐蚀技术、原材料及设备 /  Corrosion protection technology, raw materials and equipment:
耐蚀耐磨金属和合金及加工设备；耐蚀工程塑料、缓蚀剂、除垢剂。树脂 、玻璃钢等加工设备及其制品；其他无机材料及制品; 储槽、冷却塔、热交换器、反应釜、泵、阀 、管道及管配件。牺牲阳极、惰性阳极、电位控制保护电源。腐蚀监测检测仪器、试验装置、设备 、颜色测试；聚氨酯喷涂设备，聚氨酯保温防腐喷涂设备、聚脲喷涂设备;防腐工程施工技术、设备等。

Wear and corrosion resistance of metals and alloys and processing equipment; corrosion resistant engineering plastics, corrosion inhibitor, descaling agent. Resin, glass fiber reinforced plastic and other processing equipment and products thereof; other inorganic materials and products; storage tank, cooling tower, heat exchanger, reaction vessel, pump, valve, pipe and pipe fittings. Sacrificial anode, inert anode, potential control protection power supply. Corrosion monitoring instrumentation, test equipment, test equipment, color; polyurethane spraying equipment, spraying equipment, anti-corrosion insulation polyurethane polyurea spraying equipment; anti-corrosion construction technology, equipment etc..


8.环境保护技术产品 / Environmental protection technology products:
清洗装置、废气处理、废液处理、废渣处理、去除烟尘、通风及空气污染控制、废水处理等技术、设备和装置。

其它：计算机及软件、刊物/传媒、工程/顾问服务、相关新技术、新工艺、新产品等。

Cleaning device, waste gas treatment, waste liquid treatment, waste residue treatment, removal of smoke and dust, ventilation and air pollution control, waste water treatment technology, equipment and equipment.Other: computer and software, publications / media / Engineering / consultancy services, related new technologies, new processes, new products, etc..


9.特设表面处理加工展区 / Ad hoc surface treatment processing exhibition:
电镀厂、表面处理厂、涂装厂、金属及各类合金电镀、塑胶电镀、非导电体金属化、真空电镀、电刷镀、阳极氧化、电泳着色、各类涂装工艺、达克罗工艺等表面处理加工技术。

Electroplating factory, surface treatment and coating factory factory, metal and alloy plating, plastic plating, non conductor metal, vacuum plating, brush plating, anodizing, electrophoresis coloring coating process, such as surface treatment processing technology of Dacromet technology.

观众组织范围  |  Key Visitors

电镀厂、涂装厂、各种工业表面处理加工厂。

Electroplating , Coating, and other industrial surface finishing processing factories.

五金、紧固件、铝型材、钣金、塑胶制品、钢结构等生产企业。

Manufacturing enterprises of hardware, fastener, aluminum profile, metal plate,plastic products, steel structure, etc.

汽车及零部件、摩托车及零部件制造企业。

Automotive and auto parts, motorcycles and parts manufacturing enterprises.

军工制品、航天航空制造、铁路及机车工业、造船、管道等制造企业、机械零部件、模具生产企业。

Military products, aerospace materials, railway and locomotive industry, shipbuilding,pipeline, mechanical parts and mold manufacturing enterprises.

通讯、数码、IT、家电、卫浴、钟表企业。

Communication, digital, IT, home appliance, bathroom, watch enterprises.

科研院所（校）、涂装/电镀工程及配套、学会/协会领导、专家等。

Scientific research institutions, coating/electroplating engineering and supporting,society/association leaders and experts, 



	 展 台 类 型
	 标准展位(3m×3m)
	  角标展位(3m×3m)
	 光地（36m2）起租

	 国内企业
	￥15800元/9m2
	 ￥16800元/9m2
	 ￥1600元/m2

	 境外企业(港 澳 台)
	￥19800元/9m2
	 ￥20800元/9m2
	 ￥1900元/m2


展位费用  |  Booth fee


1：标准展位基本设备：（长3米x宽3米x高2.5米）、三面围板

（白色）、公司中英文楣板、一个电源插座（500W以内）、两支日

光灯、一张咨询台、两张折椅、地毯、垃圾篓等。

standard booth fundamental devices: (long 3 m x 3 m x 2.5 m 

high), three side boards (white), lintel board bearing the company in 

both Chinese and English, a power socket (500 w), two fluorescent 

lamp, a table, two folding chairs, carpet, trash bin, etc.

2：空地展位不带任何设施，由参展商自行设计装修或委托设计、装修。

 clearing the booth without any facilities, design and decoration by 

the exhibitors themselves or entrust design and decoration.   

会刊广告费用 | Exhibition Catalogue Advertising Fee

	封面(Cover
	封底  (Back Cover)
	封二  (Second Cover)
	封三(Inside Back Cover)

	RMB:19800元
	RMB:18000元
	 RMB:11800元
	RMB:9800元

	扉页 (First Page)
	彩全版 (Color, full page)
	文字介绍 (Characters Brief) 
	黑白版

	RMB:9800元
	RMB:4800元
	RMB:1000元
	RMB:3000元


其他广告费用 | Other advertising costs

	观众胸卡（Audience too）
	手 提 袋（Hand bag）
	吊绳广告（Wire advertising）

	RMB 20,000
	RMB20,000
	 RMB20,000

	指示牌（Sign）
	拱门（Arch door）
	背景板（Background plate）

	RMB10,000
	RMB10,000
	RMB25,000




展馆介绍  | Venue Briefing

   

   国家会展中心（上海）由国家商务部和上海市政府合作共建，由国家会展中心（上海）有限责任公司负责投资建设并运营，总建筑面积147万平方米，地上建筑面积127万平方米，是目前世界上面积最大的建筑单体和会展综合体。国家会展中心（上海）以突破性的规划设计，完善的服务功能，立足长三角，服务全中国，面向全世界，推动中国产业结构调整，促进经济发展方式转变，服务中国经济社会又好又快发展。

国家会展中心可展览面积50万平方米，包括40 万平方米的室内展厅和10万平方米的室外展场，室内展厅由13个单位面积为2.88万平方米的大展厅和3个单位面积为0.97万平方米的小展厅组成，货车均可直达展厅。一层北片的4个大展厅和1个小展厅地面荷载5T/m2，电力配备充足，除1个大展厅为双层结构外，其余均为单层无柱展厅，特别适合举办重型、工业类展览；一层南片的4个双层结构大展厅地面荷载3.5T/m2，柱网27x36 米，净高11 米；二层的5个大展厅和2个小展厅地面荷载1.5T/m2，大展厅柱网36x54 米，平均净高16 米左右，同样可以满足大部分展览的需求。各展厅周边配套了充足的会议设施，由60多个大小不等的会议厅组成，可以分别组织几十人至三千人大小不等的会议。

   National convention center (Shanghai) by the national ministry of commerce and the Shanghai government cooperation, by the national convention center (Shanghai) co., LTD. Is responsible for the investment in construction and operation, a total construction area of 1.47 million square meters, construction area of 1.27 million square meters, the earth is the world's largest single building area and exhibition complex. National convention center (Shanghai) to breakthrough the planning and design, perfect service function, based on the Yangtze river delta, service the whole of China, facing the world, to promote China's industrial structure adjustment, promote the transformation of economic development patterns, service China's sound and rapid economic and social development.
   National conference and exhibition center exhibition area of 500000 square meters, including 400000 square meters of indoor exhibition hall and 100000 square meters of exhibition hall outdoor, indoor exhibition hall by 13 per unit area of 28800 square meters of exhibition hall and three units of small exhibition hall area of 09700 square meters, truck can direct the exhibition hall. A layer of the north group of four large exhibition hall and 1 small hall ground load of 5 t/m2, electricity equipped with enough, besides a large exhibition hall to the double layer structure, the rest are single without pillar exhibition hall, is particularly suitable for heavy duty, industrial class exhibitions; A layer of the south four double structure of large exhibition hall, ground load 3.5 T/m2 column grid x36 27 meters, the clear height of 11 meters; On the second floor of the five large exhibition hall, and two small hall, ground load 1.5 T/m2 large exhibition hall column grid x54 36 meters, average clear height of 16 m, can also meet the needs of most of the exhibition. Each exhibition hall peripheral enough conference facilities, consists of more than 60 sizes of conference rooms, can respectively organizations of dozens of people to three thousand size meeting.

历届展会数据All previous data show



大国家及地区展团 |  Big countries and regions pavilion

  2016年的展会吸引了38 大国家及地区展团，展团内人头攒动，共吸引 689家展商热情加盟。众多海外企业展示了表面处理、精饰设备及工程、机械式及化学式处理、涂装设备及生产线、电镀工艺及镀液、热喷涂技术及设备、防腐蚀技术、原材料及设备、环境保护技术产品控制、分析及测量仪器等专业表面处理技术及解决方案。


2016品牌扎堆展现行业趋势，全行业参与实现巨大经济效益

2016Brand cluster show industry trends, the industry involved in huge economic benefits

 此次上海国际表面处理豪华展商阵容再次扩大，全球行业领军企业汇聚于此带来最新的行业动态，引领中国乃至亚太地区行业发展。各大企业纷纷亮出自己的“杀手锏”，以求成为整个舞台最耀眼的明星。



                                       部分品牌企业（供参考）

                              Part of the brand enterprise(for reference)



展商评价  |  Exhibitors to evaluate (部分Part）
	今年我们已经是第四次参展了，因为2016上海表面处理及涂装展是同类型的展会中最具竞争力的。很多同行业的大型表面处理设备公司都来参展，这是一个很好的同行业内交流的机会。这次我们整合了集团旗下的子公司品牌一同参展，加大了宣传的力度，扩大了参展面积。展会期间见到了来自世界各地的观众，尤其是长三角地区品质较高的一些专业观众，超出了我们预期的效果，让我们很满意。希望上海国际表面处理展越办越好成为表面处理产业中不可或缺的盛会。 

安美特（中国）化学有限公司  ----李晋贤董事长

Ammat (China) chemical co., LTD
	We have is the fourth time this year the exhibition, because the surface treatment and painting exhibition 2016 Shanghai is the most competitive exhibition of the same type. Many large surface treatment equipment industry companies to the exhibition, this is a very good opportunity to communicate in related industry. This time we integrate together the group's subsidiary brand exhibition, intensify the propaganda, to expand the exhibition area. During the fair to see the audience from all over the world, especially some of high quality professional audience in Yangtze river delta, the effect of beyond our expectations, we are satisfied. Hope Shanghai international surface treatment show even better become indispensable to the surface treatment industry event.


	Our surface treatment for the first time to participate in the Shanghai international exhibition, the exhibitors and visitors a high quality. Sales feedback is also very good, for example: we learned a lot of audience's visiting unit, interests, demand meets our target customer requirement. A sales mentioned that he already see 20 clients today, including the new customers and old customers. Shanghai international surface treatment did a good job of propaganda in place, is also very targeted, the effect is very good, will consider increasing investment and engagement in the next year.
	我们第一次参加上海国际表面处理展，展商和观众质量很高。销售的反馈也很好，比如：我们了解到很多来访观众的单位、兴趣、需求都符合我们的目标客户要求。某个销售提到他今天已经见了 20 个客户，包括新客户也有老客户。上海国际表面处理的宣传做的很到位，还很有针对性，参展效果很好，会考虑明年加大投资和参与度。

           亚特表面技术化学品有限公司--彭惠泰总经理

           Atlantis surface technology chemical co., LTD


	2016中国国际上海表面处理及涂装展今年不仅在规模上不断扩大，在板块的梳理上也更加明晰。去年参展我们只拿出了涂装一个板块，而今年，我们全板块都上了。从去年的54到今年 80 平方米的特装展位，也是我们非常看好上海表面处理及涂装展展以及致力于表面处理及涂装展行业发展决心。今年展会上我们接触到了相当数量的来自国内外，特别是华东华南等地的活跃客户，与我们所寻求的固表面处理及涂装领域目标客户相当契合。我们对今年的展会情况相当满意。                                                                          诺信（中国）有限公司--齐凌宇先生

NORDSON CORPORATION
	2016 China Shanghai international surface finishing and painting exhibition this year in terms of scale expands unceasingly, not only on the carding of the plates is more clear. The exhibition last year we only took out one plate coating, and this year, we, all the plates. From 54 to 80 square meters of space-unit this year, and we are very bullish on surface treatment and painting exhibition, exhibition in Shanghai, and committed to the development of the surface treatment and painting exhibition industry was determined. This year we exposed to show a significant number of from home and abroad, especially in east China and south China active clients, and we seek to target customers fairly solid surface treatment and coating. We are quite satisfied with this year's exhibition situation.




往届精彩回顾 | previousreview (部分Part）
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媒体支持  |  Media support (部分Part）






展会增值服务 Exhibition value added service

1.国际表面处理列参观交流活动 / International surface treatment to visit exchange activities
   为了深化供需双方的交流，展期之外为展商和观众搭建一个常年互动、供需对接的平台。展会组织机构陆续组织了多场交流活动：上还工业园区造交流活动等一系列宣传活动

 In order to deepen the supply and demand sides of the exchange, exhibition for exhibitors and visitors to build an interactive platform, the perennial supply and demand docking. Exhibition organizations have organized a number of activities organized by the exchange: also on the industrial park, a series of promotional activities, such as exchange activities

2.为展商免费制作个性化参观券 / show business for free production of personalized tickets

  为配合参展企业做好展会前期的宣传推广和客户邀请工作， 展会组织机构将为贵公司提供免费定制特色参观券（展商广告版）的专项服务。展会现场，观众可持按要求填写好表格资料的参观门券，通过快速通道直接办理入馆手续，并免费获取展览会《会刊》和纪念品。

In order to cooperate with the exhibitors to do a good job in the pre exhibition promotion and customer invitation, the exhibition organization will provide you with a special free custom tour tickets (exhibition advertising version) of the special services. The exhibition site, visitors can according to the requirements to fill out the form of tour tickets, through the fast channel directly for admission procedures, and free access to the exhibition catalogue "and" souvenirs.   
3.为展商免费提供定向邮件发送服务 / for exhibitors to provide free directional mail delivery services

   展会组织机构在展前根据参展企业的需求，持续定向给历届展会的专业观众发送邮件，参展企业只需将希望推广宣传的表面处理设备、新型产品、新工艺技术，

 Exhibition organizers in the exhibition before the exhibition based on the needs of enterprises, continue to send e-mails to the previous show oriented professional audience, exhibitors simply want to promote the surface treatment equipment, new products, new technology,

4：免费专线巴士接送专业观展团  /  free shuttle bus shuttle professional exhibition group
展览会期间，主办方安排了数百台点对点的专线巴士，免费接送上海各区，苏州，昆山，无锡，常州，杭州，南京

和宁波等江浙沪各地工业园区及大型和超大型企业集团的观展团。也欢迎参展商提供有此需求的观众团体。

During the exhibition, the organizers arranged for hundreds of points on the point of the line bus, free transfer to the District, Suzhou, Kunshan, Wuxi, Changzhou, Hangzhou,, Nanjing, Shanghai, Taiwan, the

Ningbo and Jiangsu around the industrial park and the large and super large enterprise group exhibition group. Exhibitors are also welcome to provide the audience with the needs of the audience.

联系我们Contact us


上海仪诺展览服务有限公司

Shanghai Instrument Exhibition Service Co., Ltd. 

联系人：李阳 (先生） : 17080856067 (同微信）

Contacts： Li yang （MR)

联系人：金丹 （女士）

Contacts：dan jin (MRS）13761818142 

电话Tel：+86-21-31127678

传真Fax：+86-21-26051840

工作QQ：3087083730

官网：General website:

www.wwwshbmclz.com

www.gzftbclz.com
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